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Protokoll Kommunala pensionärsrådets arbetsutskott 
15 september 2021 
 
Datum och tid: 15 september 2021 kl. 09.00-10.30 
Plats: Digitalt möte 
Deltagare: Anders Sätterberg, Margaretha Dunkars, Leif Berglund, Robert 
Karlsson, Camilla Andersson Sparring, Barbro Ödlund, Jonas Hampus. 
 
Mötet öppnas och Mats Dahlberg hälsar alla välkomna. 
 
§ 21 Möten under hösten 
Mats föreslår att mötet den 13/10 flyttas. Mats återkommer med förslag till 
nytt datum efter samråd med sekreterarna.  
 
Camilla lyfter att det är viktigt att beakta pandemiläget innan vi tar större 
fysiska möten. 
 
Följande möten är inplanerade under hösten:  
20 oktober kl. 10.00-11.30 
10 november kl. 9.00-10.30 
7 december kl. 9.00-10.30 
 
Mats föreslår att vi har en gemensam bruttolista där de frågor vi tar upp 
läggs in. 
 
KPR-au beslutade att fortsätta låta KPR-au representera ordinarie KPR-
möte. 
 
§ 22 Seniorernas hus/Tillsammans i Falun 
Jonas Hampus redogjorde för aktuellt läge i arbetet med Seniorernas 
hus/Tillsammans i Falun. Se bifogad powerpoint. 
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Anders tillägger att pandemin satt sina spår bland de aktiva i föreningarna så 
det är viktigt att inte gå ut med mer aktiviteter än vad som kan mäktas med. 
Lokalfrågan är en återkommande punkt som skulle behöva lösas.  
Robert föreslår att en inventering av organisationernas behov genomförs så 
att en gemensam behovsbild finns.  
Vi lägger med det på vår gemensamma bruttolista. 
Camilla föreslår att Teija Joona och Veronica Zetterberg bjuds in för att 
beskriva läget. 
Jonas har i uppdrag att hitta kortsiktiga lokallösningar och finansiering för 
2021 och 2022. 
 
§ 23 Bowlingmöjligheter i Falun 
Möjligheterna till bowling i Falun är idag obefintliga. Kommunen har ingen 
kännedom om det finns några initiativ till att tillskapa en ny bowlinghall.  
Anders frågar om banorna som nu rivs ut kan återanvändas?  
Kommunen har inget inflytande i frågan. 
PRO och SPF inventerar hur många bowlare som finns bland sina 
medlemmar. Frågan lyfts till kultur- och fritidsförvaltningen och 
näringslivskontoret för att höra om det finns någon information i frågan. 
 
§ 24 Jobba i valet 2022 
Mats lyfter frågan om att det behövs personer som kan vara funktionärer 
under valet 2022. Kommunen är tacksam om organisationerna kan ställa 
frågan till sina medlemmar om det finns några som kan ställa upp. 
För mer information och för att anmäla intresse gå in på 
https://www.falun.se/kommun--demokrati/politik-och-demokrati/valet-
2022.html. Vid frågor går det också bra att maila valnämndens kansli 
valnamnden@falun.se eller ringa Ellen Gräfnings tel. 82214 eller Roger 
Lindström tel. 82218.  
 
§ 25 Aktuellt från ordföranden 
Mats informerar om beslut om detaljplan för Björkhagenområdet i Svärdsjö 
där trygghets- och seniorboende samt vob kommer att kunna byggas. Arbete 
pågår också för att stärka centrumbildningen i Borgärdet. 
Fastighetsutvecklaren Stenvalvet är involverad. 
 
§ 26 Aktuellt från omvårdnadsförvaltningen 
Camilla berättar att boendeplanen är antagen i omvårdnadsnämnden. Nästa 
boende planeras i Bjursås i samråd med föreningslivet i Bjursås. I planen 
lyfts också behovet av senior- och trygghetsboende fram. 
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Nämnden framhåller vikten av att maten som serveras på vob tillagas vid 
boendet. 
 
§ 27 Aktuellt från pensionärsföreningarna 
SPF informerar om bygget av seniorboende på Yxhammargatan. 
SPF pekar på att det skulle vara intressant med senior- och trygghetsboende 
vid det som byggs mellan stadsparken och Lugnetleden. 
Ser fram emot att träffas fysiskt igen och planerar för det. 
PRO informerar om att man nu är på gång med fysiska aktiviteter igen; 
surströmmingsskiva, nationell friluftsdag m.m. 
Har fått flytta från Tio14 och finns numera hos ABF på Stigaregatan. 
SKPF är också på gång med aktiviteter. 
 
§ 28 Övriga frågor 
Inga övriga frågor anmälda. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Mats Dahlberg
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